
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 264 af 11. februar 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

8. marts 2019 
J.nr. 2019 - 1891 

 

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 264 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Er regeringen enig i, at puljen til overskudsvarme, som er beskrevet i Energiforliget, ikke 

skal gå til at erstatte faldende indtægter fra kulafgifter? 

 

Svar 

I Energiaftale af 29. juni 2018 blev der afsat 100 mio. kr. fra 2020 til en omlægning af reg-

lerne for overskudsvarme. Jeg kan bekræfte, at de afsatte midler skal bruges til at fremme 

udnyttelsen af overskudsvarme og ikke til at dække et faldende afgiftsprovenu fra fjern-

varme produceret på kul.  
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